
Zrlpisnica
zo zasadnutia komisie pre Skolstvo a Sport zo dila 27.04.201I

Prftomnf :
Mgr. M6ria Imrichovi, Mgr. Renita Ocilkovf, Mgr. Alena Petfkovil, Jana Polikovri,
Mgr. Katarina Lepie5ovf, Ing. Pavel Bizoil, Marek Liptovskf, Juraj Vachdlek

Ospravedlnenf:
Lfdia Algayerovf, Ing. Jaroslav Mrvao Mgr. Magdal6na Bug6ilov6, Lenka Kyselovi,
Mgr. Bva Szabov6, Monika Haikov6, Anna Markovi

Hostia:
Ing. Peter Sramko, starosta
Mgr. Gabriela Sedov6, prednostka
Mgr. LenkaLuLikpuil, MS sv. Filipa Neriho
Monika Kuklov6, MS Heyrovsk6ho 4
Mgr. Michal Belohorec, AGVM Zvoniek

N6vrh programu:

1.) Otvorenie
2.) Informdcia o zdpise do MS
3.) Koncepciarczvojatelovychovy a Sportu na roky 20Il - 2014
4.) Inform6cie uloZen6 na minulom zasadnuti pre MU
5.) Informdcrao pripravovanej akcii SAFETY TOUR
6.) Inform6cie o futbalovom turnaji
7.) R6zne - N6vrh na poskytnutie irdelovych finandnych dot6cii opr6vnenym

subjektom v zmysle VZN d. 112005 v zneni VZN d. 212007 a VZN d.312008
v I. polroku 2011

8.) Diskusiaaz6ver

K bodu 1) Otvorenie

Rokovanie otvorila predsednidka Komisie Skolstva a Sportu Mgr. M6ria Imrichov|, klord
privitala v5etkych hosti a dlenov komisie. Do bodu r6zne bol doplnen;f bod ,,Inform6cia
o n6vrhu rozoodtu MC Bratislava-Lamad na roky 2011 -2013".

K bodu 2) Informicia o zfplse do MS

Z6stupcovia z MS v Lamadi informovali komisiu o podte neumiestnen;fch deti v MS po
zfiprse deti.

MS Heyrovsk6ho 4 - pani Kuklov6 informovala, Le podas Skolsk6ho roka by mali byt'
vybavend v5etky Ziadosti o umiestnenie deti, ktor6 boli doposiaf prijat6 ataktiei, podala
inform6ciu o poZiadavke MS k prideleniu priestorov byu na Heyrovsk6ho 4, a jeho vyuZitie
pre vj'uku z6ujmovych krriZkov a aktivit pri vychovno-vzdel6vacom procese.



MS sv.Filipa Neriho, Zlatohorskd 18 - pani LuL6kov6 informovala, Le nem6fu prtlat 23
deti

AGVM Zvoniek-phn Belohorec informoval o tom, Ze toto srikromn6 zariadenie nav5tevuje
16 deti z toho 11 deti mdtrvaly pobyt v Lamadi, od l.septembra2}ll ich bude 13 s trvalym
pobytom v Lamadi, Novych prihl6Sok evidujf 13.

Starosta Ing. Peter Sramko informoval o tom, Ze situ6cia s umiestnenim deti v MC Lamad
je kritick6 a nutn6 htada( rie5enie pre umiestnenie deti.

p. Ocilkov6 - informovala komisiu o tom, Ze MS Heyrovsk6ho 4 nutne potrebuje priestory na
krriZkovri dinnost' a vhodn6 by boli priestory sluZobndho bytu v uvedenej budove. Priestory
chodbov6ho vyklenku by sa mohli po riprave vyulit na archiv, ktory MS chyba.

Komisia_odporuiila priestory bytu na Heyrovsk6ho ul. 4, po uvoltneni lyuZivat' pre
riiely MS, na vfuku zdujmovych krriikov a d'al5ich aktivit pri vychovno-vzdelivacom
procese.

z a t  8 proti: 0 zdrZ,alsa: 0

Dalej p. Ocilkovd informovala, Le AGYM Zvondek nem6 dostatodne vyuy',ite priestory, ktor6
mdprenqatd v tret'om trakte na Zlatohorskej ul. a kon5tatovala, Le priemern6 doch6dzka je 6
- 8 deti, vdvoch df,och 13 deti. Uveden6 trdaje sri zevidencietrydaja stravy. P6n Belohorec
oponoval tym, Le tri deti majf di6tnu stravu a zabezpeduje sa im individu6lne stravovanie.
Starosta Ing. Peter Sramko odporudil preverif priestory sluZobn6ho bytu, ktory sa nachddza v
MS na Malokarpatskom n6nr. a di je moZn6 priestory byu vyuZivat' po riprav6ch na
,,materskf 5k6lku" a po uvol'neni tohto bytu ponirknut' ho AGVM Zvon(,ek. P5n Belohorec
kon5tatoval, Ze priestory na trito prevddzku musia spiiat' urditd lffitdri6, nepozn6 tieto
priestory a preto sa nem6Ze k tomuto n6vrhu vyjadrit'.

Komisia odporuiila
a ponrfiknut' AGVM

z n t  I

roz5frit' MS sv .Filipa Neriho, ul. Zlatohorskd 18 o treti trakt
Zvoniek nrihradn6 priestory.

proti: 0 zdrL,alsa: 0

K bodu 3) Koncepcia rozvoia teloWchow a Sportu na roky 2011 - 2014

Predsednidka komisie p. Imrichov6 informovala, Le podklady na vypracovanie Koncepcie
rozvoja telovfchovy a Sportu na roky 20II - 2014 pre trojdlennir komisiu / Ing.Mrva,
Ing.Bizoi a Mgr.Pet6kov6 / poskytne MU Bratislava-Lamad.

K bodu 4) Inform6cie uloZen6 na minulom zasadnuti pre MU

Predsednidka komisie p. Imrichov6 informovala, Le rilohy z minulej komisie zabezpedqe
MU a inform6cie budir na d'alSom zasadnuti komisie.

K bodu $ Informricia o pripravovanei akcii SAFETY TOUR



Predsednidka komisie p. Imrichov6 informovala,Ze Sportovo-vedomostnd svtaL SAFETY
TOUR sa bude konat'11.05.2011 vRakrisku azridastnia sa na nei Liaci ZS . Autobus na
uvedenf akciu zabezpedil MU.

K bodu 6) h,rformfcie o futbalovom turnaii

Clen komisie p. Bizori informoval , Le zorganizovarie futbalovdho turnaja sa bude konat' aZ po
schv6leni rozpodtu Mi Bratist ava-Lamad.

K bodu 7) R6zne - lYdvrh na poskvtnutie riieloWch finaninfch doticii oqrdvnenfm
subiektom v zmvsle VZN i. 1{2005 v zr-reni YZN i. 2/2007 a VZN i. 3/2008 v I. polroku
20ll

Dot6cie budir predmetom rokovania budricej komisie po schv6leni rozpodtu v MZ Bratislava-
Lama(,.

K bodu 7a) Rdzne * Informfcia k Ndvrhu rozpoitu mesJskei iasti Bratislava-Lamai na
rokv 2011 - 2013

Prednostka Mi Bratislava-Larnad Mgr. Sedov6, informovala komisiu o n6vrhu rozpodtu Me
Bratislava-Lamad na roky 20II - 2013.
Komisia vzala inform6ciu na vedomie bez pripomienok.

K bodu 8) Diskusia a zfvgr

Predsednidka komisie predloZila Ziadost' Mgr. Tom65a Vransk6ho o pomoc pri
spolufinancovani pri realizfrcii rekon5trukcie basketbalov6ho ihriska na Bako5ovej ulici,
ktor6 je v dezol6tnom stave. P6n Vransky Liada o finandny prispevok 51€, ostatn6 finandnd
prostriedky sir derpan6 z grarrtu 400 €, ktor6 poskylo OZ Wellgiving.

Komisia odporuiila schvdlit'finandnf prispevok 51 €.

z a z  8 proti: 0 zdrL,alsa: 0

Riaditefka ZS Mrg. Pet6kov6 informovala komisiu, Ze po hekejbalovom lilpage na ihrisku pri
ZS ost6va vZdy vel'ky neporiadok, ktory musia upratovat' Liaci ZS. Clen komisie p.
Liptovsky, kon5tatoval, Le zo strany rodidov deti sri st'aZnosti na vulg6rne nad6vky
hokejbalistov a odporudil aj premiestnenie ,,bunky", zaktorou je neporiadok. Ing. Bizoi,
dlen komisie kon5tatoval, y',e po kaZdom zhpase si Sportovci priestory upracri a neporiadok
tam robi ml6dei, ktor6 sa tam veder schildza Komisia Liada predloZenie zmluvy
s Hokejbalovym klubom pri SAV na budirce zasadnutie.
Dalej v rdznom riaditefka ZS Mrg. Petdkovd informovala komisiu o moZnosti znadema
Skolskdho strediska z6ujmovej dinnosti . Materi6l bol predloZeny pisomnou formou.
elen komisie p. Vach6lek mal dotaz na komisiu, di nie je moLne, aby sa vikendov6 turnaje
v bedmintone konali v Sportovej hale Na barine. Starosta navrhol dohodu so spr6vcom.

Overila: Mgr. M6ria Imrichov6 - predsednidka KSS

Zapisala: Bc. Arura Mrdzovt
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